



GL Skydebane Øst-karréen
www.din-gaard.dk

Referat af gårdlaugsmøde tirsdag den 3. december 2024

Til stede: Rasmus, Bodil, Kathe, Veronica, Alice, Ida, Karen, Cicéla og Merete

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

2. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus

Regnskabet ser OK ud og Rasmus har kigget lidt på budgetter for 2025 og foreslår at kontingentet til gårdlauget indexreguleres med 3% hvert år. Dette skal tages op i de enkelte bestyrelser og op på gårdlaugets generalforsamling i 2025.

Judith er nu på 90 underarbejdstimer så det går langsomt fremad. Der skal ses på arbejdsopgaver der kan laves hen over vinteren, så der ikke bliver oparbejdet yderligere timer.

3. Gartnerteamet - Siden sidst v/Bodil

Der er bevilget arbejdstøj og beskæreværktøj.

Gartnerteamet ønsker ikke længere at udføre arbejde omkring opretning af fliser i gården. Kathe og Merete kontakter en brolægger eller anlægsgartner da der er steder i gården, hvor fliserne trænger til opretning. Vi skal kun have tilbud på det mest nødvendige, da vi ikke har råd til at få det hele ordnet.

Bodil har aftalt med gartnerteamet at de kigger i planen fra landskabsarkitekten.

4. Gennemgang af arbejdsbeskrivelser for gartnerteamet

Gårdlauget drøftede de to arbejdsværktøjer (arbejdsbeskrivelser) for gartnerteamet. Bodil taler med Judith om disse ark. Bodil taler også med gartnerteamet om vask af glaskupler i gården.

5. Kontaktpersoner til gartnerteamet

Bodil fortsætter som kontaktperson for gartnerteamet. Gårdlauget ønsker, at Judith fremadrettet deltager ca. ½ time på hvert andet gårdlaugsmøde (ca. en gang i kvartalet) hvor hun fortæller om hvad der er sket siden sidst og hvad der skal se fremadrettet.

6. Information gård/Løbende vedligehold

(a) Belægning på stier, ved scene mv.

Se punkt 3.

(b) Automatiseret pumpe i port i Absalonsgade – opfølgning

Pt. bliver det et for stort og dyrt projekt. Ida laver et bilag, hvor hun beskriver projektet og priser, så vi har informationerne, hvis der bliver råd til det på et senere tidspunkt. Ida lægger beskrivelsen i Probo.

(c) Træstub ved Sønder Boulevard

Sdr. Boulevard 18-20 foreslår, at stammen fældes og der plantes noget andet i stedet. De foreslog evt. en stor Hortensia da der står sådan en på den anden side af stien. Bodil taler med Judith om dette.

7. Dato for generalforsamling i 2025

Følgende datoer bliver foreslået til Toft Administration; 3., 8. eller 10. april. Cicéla kontakter dem og melder tilbage med endelig dato.

8. Fastsætte dato for næste møde

Næste møde er 23. januar kl. 19.00. Rasmus booker lokale.

9. Eventuelt.

Der er smidt salt på stien ud for Absalonsgade. Rasmus tager fat i deres vicevært, da der ikke må saltes i gården. Hvis, skal der smides grus.

Veronica tager på højskole i foråret og deltager derfor ikke på møderne. Hun prøver at finde en suppleant.